

New Mazars service line: Valuation

Moscow – February 1, 2017

Mazars is proud to announce the launch of a new service line: Valuation Services.

In these times of rapidly changing economy and high market volatility, fast and accurate valuation of assets and businesses is crucial for making timely and effective management decisions.

From February 2017 Mazars is offering effective solutions for your business in the following fields:

- Business valuation
- Assets valuation
- Intangible assets valuation
- Real estate valuation
- Machinery and equipment valuation

More information about each service you can find in the section "[Valuation services](#)" on www.mazars.ru

Contact:



Andrei Reznik – Partner, Head of Valuation Services

Tel: +7 495 792 52 45

E-mail: andrei.reznik@mazars.ru



Новая сервисная линия Mazars: Оценка

Москва, 1 февраля 2017

Компания Mazars объявляет о запуске новой сервисной линии: Оценка.

В современных условиях, когда экономическая ситуация стремительно меняется, а уровень волатильности рынков чрезвычайно высок, быстрая и точная оценка стоимости активов и бизнеса имеет определяющее значение для принятия своевременного и эффективного управленческого решения.

Опытная команда оценщиков Mazars предложит лучшее решение для вашего бизнеса по следующим направлениям:

- Оценка бизнеса
- Оценка активов
- Оценка нематериальных активов
- Оценка стоимости недвижимости
- Оценка оборудования

Подробнее о каждом сервисе Вы можете узнать в разделе «Оценка» на сайте www.mazars.ru

Контакт:



Андрей Резник - Партнер, руководитель департамента оценки

Тел.: +7 495 792 52 45

Email: andrei.reznik@mazars.ru

